
Protokół Nr VIII/07
z obrad VIII sesji Rady Miasta Piły odbytych w dniu 27 marca 2007r.

w sali 229 Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 – 17,35/

Obrady VIII sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta
Kazimierz Kosmatka stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 22 radnych – lista
obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady, w imieniu Rady, złoŜył podziękowania byłej Sekretarz
Urzędu Krystynie Kornowskiej – Zientkowskiej za dotychczasową współpracę.

Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady, do dostarczonego radnym porządku obrad zaproponował
wprowadzenie 3 projektów uchwał w sprawach:
– zmiany uchwały Nr IV/17/06 Rady Miasta Piły z dnia 19 grudnia2006r, w

sprawie powołania radnych w skład stałych Komisji Rady Miasta Piły;
– powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Miasta Piły

oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa
lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca
1990r. oraz informacji o skutku niedopełnienia tego obowiązku;

– powiadomienia Skarbnika Miejskiego o obowiązku przedłoŜenia Radzie Miasta
Piły oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa
państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca1944r. do dnia
31 lipca 1990r. oraz informacji o skutku niedopełnienia tego obowiązku.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziakzwrócił się do
Rady z prośbą o ujęcie w porządku obrad punktu w sprawie zaopiniowania projektu
imprezy kulturalno-festynowo-rekreacyjnej organizowanej przez Pilski Dom Kultury.

Za przyj ęciem porządku obrad z zaproponowanymi zmianami głosowało 18
radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Porządek przedstawia się następująco:
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1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podjętych działaniach pomiędzy

VII a VIII sesją Rady Miasta Piły.
3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.
4. Zaopiniowanie projektu imprezy kulturalno-festynowo-rekreacyjnej.
5. Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata na radnego w skład Rady Miasta

Piły.
6. Przyjęcie oświadczenia lustracyjnego /informacji o uprzednim złoŜeniu

oświadczenia/.
7.Ślubowanie radnego Rady Miasta Piły.
8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/7/06 Rady Miasta Piły z dnia 19

grudnia 2006r. w sprawie powołania radnych w skład stałych Komisji Rady
Miasta Piły.

9. Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku
przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od
dnia 22 lipca 1944r. do 31 lipca 1990r. oraz informacji o skutku niedopełnienia
tego obowiązku.

10.Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Miejskiego o obowiązku
przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od
dnia 22 lipca 1944r. do 31 lipca 1990r. oraz informacji o skutku niedopełnienia
tego obowiązku.

11.Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki Miejskie
Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Pile.

12.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego.
13.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie węzła “Piła – Koszyce”.
14.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie Kuźnicy Pilskiej.
15.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/551/06Rady Miasta Piły z

dnia 28 lutego 2006r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru śródmiejskiego.

16.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/52/07 Rady Miasta Piły z dnia 6
marca 2007r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Salezjańskiej i Reja.

17.Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Nr 7 w Pile przy ul.
Witosa 22A.

18.Informacja z przygotowań do prywatyzacji Miejskiego Zakładu Komunikacji
Spółki z o.o. w Pile.

19.Projekt uchwały w sprawie diet dla radnych i diet dla przewodniczących rad
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osiedli i przewodniczących zarządów osiedli.
20.Projekt uchwały w sprawie wskazania osoby do dokonywania niektórych

czynności dotyczących podróŜy słuŜbowych w stosunku do Przewodniczącego
Rady Miasta Piły oraz określenia wysokości stawek za 1 km przebiegu pojazdu
słuŜbowego niebędącego własnością gminy.

21.Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania dotacji w stosunku do niepublicznych
szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli.

22.Projekt uchwały w sprawie wykładni zapisu § 10 uchwały NrIV/38/02 Rady
Miejskiej w Pile z dnia 27 grudnia 2002r. w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomości /Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2003r. Nr 27, poz. 487 ze zm/.

23.Sprawozdania przedstawione przez Przewodniczącego Rady Miasta Piły,
Przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Piły oraz przedstawicieliGminy
Piła w stowarzyszeniach za 2006 rok.

24.Interpelacje i zapytania. 
25.Sprawy róŜne.
26.Zamknięcie obrad.

Informacj ę w sprawie protokołu z obrad VII sesji Rady Miasta Piły złoŜył
Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Za przyj ęciem protokołu z obrad VII sesji głosowało 22 radnych, protokół został
przyj ęty jednogłośnie, bez odczytania.

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o dzianiach podejmowanych
pomiędzy VII a VIII sesj ą Rady Miasta Piły, po udzieleniu informacji radnemu
Krzysztofowi Szewcowi nt stanu prawnego radnych , co do których były wątpliwości
natury prawnej, przez radcę prawnego Urzędu Stefanię Góralnik – Piechotę oraz po
udzieleniu informacji radnemu Rafałowi Zdziereli przez Przewodniczącego Rady nt
transmisji obrad sesjiinformacja przyj ęta została jednogłośnie – informacja
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/
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W sprawie sprawozdania Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta
Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta
Piły głos zabrała radna Maria Miler prosząc o dodatkowe informacje w sprawie
powołania Gminnej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej – odpowiedzi
udzielił Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka.

Za przyj ęciem sprawozdania głosowało 18 radnych, 4 radnych wstrzymało się
od głosu – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/ 

Projekt imprez organizowanych przez Pilski Dom Kultury zreferował Pan
Tomasz Kamiński – projekt programu imprez stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziakzaproponował, by
w tym roku zrobić taką imprezę w minimalnym zakresie –Pan Kamiński stwierdził,
Ŝe przygotowanie takiego przedsięwzięcia wymaga dłuŜszego okresu czasu.

PowyŜszy projekt poparła radna Teresa Kasior.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zaproponowała, by do sprawy powrócić w
momencie dyskusji nad budŜetem na 2008 rok, a teraz przyjąć tę propozycję jako
pomysł.

Ad-5/

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe kolejnym kandydatem wstępującym w
miejsce Pana Pawła Dahlke, który na poprzedniej sesji zrzekł się mandatu, jest Pan
Wiesław Ekiert.
Przewodniczący Rady Kazimierz Kosmatka odczytał pismo Pana Ekierta, który
zrezygnował z przyjęcia mandatu – pismo stanowi załącznik do protokołu.
Wobec powyŜszegoPrzewodniczący Rady stwierdził, iŜ kolejnym kandydatem jest
Pan Józef Kurcin, który wyraził zgodę na kandydowanie.

Rada, jednogłośnie, podjęła uchwałę w sprawie wstąpienia kandydata na
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radnego w skład Rady Miasta Piły – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/

Przewodniczący Rady Kazimierz Kosmatkapoinformował,Ŝe z zgodnie z pismem
Komisarza Wyborczego w Pile Pan Józef Kurcin złoŜył oświadczenie lustracyjne –
oświadczenie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

Pan Józef Kurcin złoŜył ślubowanie.

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 23 radnych.

Ad-8/

Rada, jednogłośnie, podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr IV/17/06 Rady
Miasta Piły z dnia 19 grudnia 2006r. w sprawie powołania radnych w skład
stałych Komisji Rady Miasta Piły – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy oobowiązku
przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od
dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990r. oraz informacji o skutku
niedopełnienia tego obowiązku zreferował Prezydent Miasta Zbigniew
Kosmatka.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka poprosiła radcę prawnego Urzędu o
informację dotyczącą składania oświadczeń lustracyjnych przez radnych – Radca
prawny Stefania Góralnik – Piechota zobowiązała się udzielić takiej informacji po
przerwie, ponadto poprosiła o zmianę zapisu w § 3, który powinien brzmieć
następująco: “ Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta
Piły.”
Rada, jednogłośnie, ze zmianą w § 3 , podjęła ww. uchwałę – uchwała stanowi
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załącznik do protokołu.

Ad-10/

Uchwała w sprawie powiadomienia Skarbnika Miejskiego o obowiązku
przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od
dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990r. oraz informacji o skutku
niedopełnienia tego obowiązku, ze zmianą w § 3 - “Wykonanie uchwały
powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta Piły” podjęta została
jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje projektu
uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki Miejskie
Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Pile.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dlaPowiatu Pilskiego
przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie węzła “Piła – Koszyce” przyjęty został
przez Komisje Rady.

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak zreferowała ww.
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projekt uchwały.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 4 dot. rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia
uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Piły w rejonie węzła “Piła – Koszyce” głosowało 21 radnych, od głosu wstrzymał
się 1 radny.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,
zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w rejonie węzła “Piła – Koszyce”, inwestycji z zakresu infrastruktury
technicznej, które naleŜą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich
finansowania głosowało 22 radnych.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły głosowało 22
radnych.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie Kuźnicy Pilskiej przyj ęty został przez
Komisje Rady.

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak zreferowała
powyŜszy projekt uchwały.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 4 dot. rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia
uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Piły w rejonie Ku źnicy Pilskiej głosowało 21 radnych, 1 radny wstrzymał się od
głosu.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,
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zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w rejonie Kuźnicy Pilskiej, inwestycji z zakresu infrastruktury techni cznej,
które naleŜą do zadań własnych gminy oraz o zasadach ich finansowania
głosowało 22 radnych.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły głosowało 21
radnych.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/551/06
Rady Miasta Piły z dnia 28 lutego 2006r. w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru śródmiejskiego.

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak zgłosiła
autopoprawkę do § 3 proponując następujące brzmienie : “Uchwała obowiązuje
po upływie 30 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa
Wielkopolskiego.

Uchwała, ze zgłoszoną autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ogłoszono 10 minut przerwy.

Ad-16/
Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/52/07 Rady
Miasta Piły z dnia 6 marca 2007r.w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic
Salezjańskiej i Reja.
Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-17/

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Nr 7 wPile przy ul.
Witosa 22A przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-18/

Informacj ę z przygotowań do prywatyzacji Miejskiego Zakładu Komunikacji
Spółki z o.o. w Pile zreferował Zastępca Prezydenta Miasta Piły Jerzy
Wołoszyński omawiając pokrótce projekt opracowany przez firmę z Gdańska, która
opracowała koncepcję prywatyzacji sektora komunalnego w zakresie komunikacji–
informacja stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowskim.in.
stwierdził:
– w momencie sprywatyzowania firmy, a więc wprowadzenia prywatnego

współwłaściciela, a zwłaszcza, gdy będzie miał 51% , bądź więcej procent
głosów, to będzie to interes na zasadach biznesu, a nie społecznych;

– trzeba się liczyć, Ŝe nie popuszczą, by cokolwiek wykonywać bez uzyskania
zapłaty, a więc kaŜda osoba jeŜdŜąca autobusem będzie musiała zapłacić, bądź
ktoś w jej imieniu;

– dziś miasto płaci mniej niŜ 50% tego, co trzeba by zapłacić za osoby korzystające
z ulg lub jeŜdŜące za darmo;

– odpłatność za bilety ulgowe, czy bezpłatne moŜe wzrosnąć 2, 3 krotnie i trzeba się
z tym liczyć.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka m.in. stwierdziła:
– nie podzielam poglądu Pana Rzemykowskiego, na przykładzie w Polsce

sprywatyzowanych firm komunalnych niekoniecznie bilety muszą wzrosnąć, mogą
zostać na tym samym poziomie albo się obniŜyć jeŜeli jest właściwie rozwiązany
zakres usług;

– w tej informacji oferta pod ewentualnego inwestora za ciekawa nie jest, z jednej
strony gmina uzurpuje sobie prawo ustalania cen i zakresu usług, z drugiej strony
oferuje ewentualne 51% udziałów podwyŜszonego kapitału;
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– przykładem dobrze zrobionej prywatyzacji w mieście jest firma Altvater i tam
stawki aŜ tak nie wzrosły;

– trzeba jednoznacznie określić grupę korzystającą z ulg, ale trzeba pamiętać, Ŝe z
kaŜdym rokiem wzrasta liczba ludzi uprawnionych do korzystania z ulg.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowskim.in.
stwierdził:
– nie powiedziałem,Ŝe bilety wzrosną, powiedziałem,Ŝe dzisiejsze dopłaty miasta

do funkcjonowania spółki, jeśli trzeba by było zapłacić za wszystkich jeŜdŜących
za darmo, bądź ulgowo, to nie zakończy się kwotą, która jest dzisiaj, bo ona jest
duŜo mniejsza;

– nie moŜemy porównywać usług komunikacyjnych z usługami wywoŜenia śmieci.

Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
– naleŜy przyjąć tezę, Ŝe to nie spowoduje wzrostu taryf, Tczew nam to potwierdził,
Ŝe wydatki budŜetu podwoiły się na sfinansowanie ulg i to nas zatrzymało w tym
modelu prywatyzacji;

– jeśli my wnosimy majątek, to kapitał, jaki angaŜuje inwestor jest zdecydowanie
mniejszy, bo dotyczy tylko odtworzenia części taboru, bądź innych drobnych
inwestycji;

– w postępowaniu końcowym, jak będą wszystkie elementy przez firmę doradczą
opracowane, będzie podjęta decyzja o przeprowadzeniu przetargu.

Radny Paweł Jarczak m.in. stwierdził:
– jeŜeli przystąpimy do prywatyzacji to mamy dwa wyjścia – albo stracą na tym

mieszkańcy, albo straci budŜet miasta;
– trzeba przeprowadzić solidne badania audytoryjne i podjąć decyzję o celu

prywatyzacji, bo jeŜeli ma się to okazać niekorzystne, to trzeba od tego pomysłu
odejść.

Radny Rafał Zdzierela m. in. stwierdził:
moŜe wprowadzić najpierw system elektroniczny, by mieć moŜliwość zmierzenia,
poznać strukturę i dokończyć prywatyzację, gdy będziemy mieli w autobusach
wprowadzony system elektroniczny, będziemy mogli zlikwidować wszystkie ulgi i
finansować tylko potrzebujących.

Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunikacji Antoni Miejskiej Serwacki m.in.
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stwierdził:
– prywatyzacja - to w zasadzie chodzi ośrodki finansowe na utrzymanie

komunikacji miejskiej, a więc albo z budŜetu, albo ze środków od pasaŜera;
– są tylko dwie prywatyzacje w Polsce, jedna w Tczewie , druga w Kaliszu;
– w latach 60 – 70 komunikacja była finansowana z budŜetu państwa, potem to

finansowanie przeniesiono na szczebel gminny;
– jesteśmy bardzo dobrze przygotowani do prywatyzacji, przez 6 lat działania

spółki, mając 7,2 mln z amortyzacji, wydaliśmy ponad 9 mln na prywatyzację,
czyli ta kwota około 1,5 mln jest z tytułu oszczędności w kosztach;

– prywatyzacja jest potrzebna z uwagi na bardzo duŜe wydatki , prócz tego,Ŝe są to
wydatki na tabor to wchodzące ustawy wymuszają bardzo kosztowne szkolenia
kierowców, a takŜe zmniejszenie czasu pracy kierowców, co zwiększa koszty
zakładu;

– nie da się porównać prywatyzacji MZK z prywatyzacją Altvatera, jest to zupełnie
inna firma, w której powiększył się obszar działania, u nas nie ma takiej
moŜliwości.

Radny Rafał Zdzierela zapytał:
– czy są przeszkody prawne, które uniemoŜliwiałyby ekspansję geograficzną

firmom;
– czy na etapie przygotowania tego materiału, kiedy ta firma opracowywała róŜne

warianty strategii, czy były brane pod uwagę moŜliwości podziału i zaistnienie
konkurencji na tym rynku.

Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził;

– nie ma ograniczeń, kaŜdy podmiot prawa handlowego moŜe wykonywać swoje
usługi na takim terytorium, gdzie widzi moŜliwość robienia interesów;

– konkurencja to by była taka,Ŝe zarządzamy dalej wykonywaniem usług natomiast
dzielimy miasto na linie komunikacyjne i robimy przetargi,Ŝe wybrane linie
komunikacyjne obsługuje wybrany przewoźnik, który da najlepsze warunki;

– gdyby moŜna było ustalić, Ŝe w ten sposób moŜna osiągnąć jakieś cele, które
podniosą na wyŜszy poziom usługi i gdyby do końca doprowadzić sposób
przeprowadzenia tej prywatyzacji, to byśmy przedstawili Państwu taki materiał
celem podjęcia ostatecznej decyzji;

– z biletem elektronicznym wiąŜe się cały katalog innych spraw, nie tylko
technicznych, bilet elektroniczny niesie inne problemy, np. logistyczne. 

Ad-19/
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W sprawie projektu uchwały dot. diet dla radnych i diet dla pr zewodniczących
rad osiedli i przewodniczących zarządów osiedli głos zabrali:

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował,Ŝe Komisja powyŜszy projekt uchwały przyjęła większością głosów
stwierdzając, Ŝe obecnie nie ma podstaw do zmiany wysokości diet.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak stwierdził, iŜ
komisja ww. projektu uchwały nie głosowała, ale zaproponowała by wysokości diet
w § 2 zapisać procentowo, zamiast kwotowo, w § 3 zmniejszyć kwotę potrąceń do
100 zł oraz wykreślić pkt 2 z § 5.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował,Ŝe Komisja projektu uchwały nie głosowała, poprosiła o dodatkowe
materiały i je w dniu dzisiejszym otrzymała – dodatkowe materiały w załączeniu.

Radny Rafał Zdzierela zgłosił propozycje zmian do ww. projektu uchwały –
propozycje stanowią załącznik do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Czapiewski stwierdził, Ŝe powyŜszy projekt
uchwały został wywołany z uwagi na konieczność ustalenia w § 5
Wiceprzewodniczącego Rady, który w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta
Piły będzie upowaŜniony do usprawiedliwiania nieobecności na sesji i komisjach.
Zgłosił wniosek, by upowaŜnić do tych czynności Wiceprzewodniczącego Rady
Włodzimierza Bystrzyckiego.
Jeśli chodzi o pozostałe zmiany naleŜy sprawę przemyśleć i sprawdzić jakie będą
skutki dla budŜetu.

Radny Paweł Jarczak poinformował o spotkaniu z przewodniczącymi rad i
zarządów osiedli, którzy zwracali się z prośba o podwyŜszenie diet z kwoty 225,- do
kwoty 335,-.

Wniosek Radnego Andrzeja Czapiewskiego przyjęty został jednogłośnie.

Za podjęciem uchwały, z zapisaniem w § 5 “Włodzimierzowi Bystrzyckiemu”
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głosowało 19 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu - uchwała stanowi
załącznik do protokołu. 

Ad-20/

W sprawie projektu uchwały dot. wskazania osoby do dokonywania niektórych
czynności dotyczących podróŜy słuŜbowych w stosunku do Przewodniczącego
Rady Miasta Piły oraz określenia wysokości stawek za 1 km przebiegu pojazdu
słuŜbowego niebędącego własnością gminy głos zabrał Wiceprzewodniczący
Rady Andrzej Czapiewski proponując Wiceprzewodniczącego Włodzimierza
Bystrzyckiego.

Uchwała z ww. propozycją podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-21/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie trybu udzielania dotacji w stosunku do
niepublicznych szkół podstawowych, gimnazjów  i przedszkoli.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-22/

Projekt uchwały w sprawie wykładni zapisu § 10 uchwały Nr IV/38/02 Rady
Miejskiej w Pile z dnia 27 grudnia 2002r. w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomości /Dz. U. WW z 2003r. Nr 27, poz. 487, ze zm/. przyjęty został
przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-23/
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Sprawozdania złoŜyli Przewodniczący Rady Miasta Piły Kazimierz Kosmatka,
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak, Przewodniczący
Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga, Delegat Związku Miast
Polskich Mirosława Rutkowska – Krupka – sprawozdania w załączeniu protokołu.

Ad-24/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz, w imieniu
mieszkańców ul. Wrzosowej, zapytał czy ta ulica, po zmianie planu, zostanie w takiej
samej szerokości jak jest obecnie - Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński
poinformował,Ŝe po analizie, po uregulowaniu spraw własnościowych propozycja
zostanie Radzie przedstawiona, ma to być rozwiązanie na lata.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka wnioskowała o postawienie wiaty
przystankowej w rejonie stadionu MOSiR oraz zabezpieczenie moŜliwości zakupu
tam biletów – Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński poinformował,Ŝe w budŜecie
są przewidziane środki na zakup wiat, typowanie w którym miejscu zostaną
ustawione odbywa się przez MZK, na kioski w budŜecie nie ma pieniędzy , finansuje
je inwestor.

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki zapytał na jakim etapie jest
ujęcie wody na stadionie – Prezydent Zbigniew Kosmatka stwierdził, Ŝe sprawa
ujęcia wody na stadionie to zadanie dyrektora MOSiR, Prezydentstwierdził, Ŝe nie
uznaje tego zadania za priorytetowe.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zapytała o II turę naboru wniosków
unijnych – Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński stwierdził, Ŝe nie ma II tury
naboru, zostały złoŜone wnioski – Zespół Szkół Nr 2, Przedszkole na JadwiŜynie,
Pilski Dom Kultury.

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki poruszył sprawę spotkań
radnych z wyborcami uznając za konieczne ustalenie terminów dyŜurów, radny
stwierdził Ŝe do tego celu będzie konieczne wyznaczenie pomieszczenia, moŜe
mogłoby być to pomieszczenie po MOPS – Prezydent Kosmatka stwierdził,Ŝe po
MOPS wprowadzi się USC, ale uznaje potrzebę znalezienia takiego pomieszczenia.
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Ad-25/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

Radna Teresa Kasiorzwróciła się z prośbą do Rady o wyraŜenie opinii o projekcie
plenerowym, który przedstawiał Pan Tomasz Kamiński.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka stwierdziła, iŜ dziś trudno jest
dyskutować na ten temat, radna zaproponowała, by Komisja Spraw Społecznych
projekt ten rozpracowała i opinie przedstawiła Radzie.

Radca prawny Urzędu Miasta Piły Stefania Góralnik- Piechota, odpowiadając
radnej Krupce na zapytanie w sprawie oświadczeń lustracyjnych poinformowała,Ŝe
podczas szkolenia WOKiSS przedstawiono informację, Ŝe radni składają
oświadczenie wojewodzie, a potem do IPN.

Radny Rafał Zdzierela uznał za potrzebne zorganizowanie szkolenia dla radnych z
zakresu planowania przestrzennego.

Radny Tomasz OŜarowski stwierdził, iŜ jest potrzeba powołania Komisji
Statutowej – Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe działania będą podjęte.

Ad-26/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły
Kazimierz Kosmatka zamknął obrady VIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                  Kazimierz Kosmatka
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